
Prejeli smo pismo
Podhodi so več kot
nujnost

Zadnja razprava o smiselnosti podhodov na Tržaški
cesti spet kaže kako malo vpliva imamo občani ali krajani
na odločitve profesionalcev. ki pa so vse prej kot kvalitet-
ne oziroma profesionalne. Tržaško verjetno ne renovira-
mo za pet let ali manj ampak vsaj za dve desetletji zato je
potrebno upoštevati tudi trend razvoja prometa takrat in
ne zdaj.

Mislim, da je vsaka debata o tem ali so podhodi nujni
že v svoji zasnovi absurd. Podhodi edino om.ogočajo
prehod pod ali nad cesto, ki je varen. ker se pešec in
prometna sredstva ne srečujejo. Le to ne-srečevanje je
lahko edino varno!

i Moti pa vedno metoda: pobude občanov so nesmotr-
: ne, sredstev ni, takšne rešitve se ne obnesejo itd. Čas je
- da se s takimi metodami preneha kajti sicer bomo še
• nadalje ugotavljali. da delegatski sistem še bolj peša. ker
) so predstavniki sisov vedno v premoči. ki pa ni posledica
• dejstev.

Krajani smo mnenja. da bi bili na Tržaški nujno po-
trebni trije podhodi, nadhodi: Pri križišču z Langusovo.
kjer prečkajo cesto slabovidni in slepi, pri križišču z
Jadransko. kjer je bilo v zadnjih letih ničkoliko nesreč
(podatke lahko da PM Vič) in pri cerkvi kjer je prehod
pešcev tudi zelo močan.

Človek m njegova varnost je edini argument. Lahko
smo malce manj razkošni in pogostni na drugih področ-
jih, varnost naših otrok in nas samih pa ne more imeti
meril in nevzdržnih primerjav.

Pred leti scm pisal o nujnosti postavitve stebričkov in
verige pri Zdravstvenem domu na Postojnski, da bi lahko
pešci hodili po pločniku toda mhče ni nič ukrenil. Kljub
urejenemu parkirnemu prostoru za ZD se na pločniku
šopirijo avtomobili. matere z vozički pa vozijo dojenčke
po zaradi parkiranih avtomobilov zoženi cesti. Ali je res
tako težko postaviti nekaj polmetrskih stebričkov in na-
peti verigo. Ni. Toda človeška inertnost je tako tieomeje-
na kot neumnost.

Sploh pa se mi zdi, da smo na Viču premalo napravili
za varnost prometa. Ce bomo zamudili še to priložnost s
podhodi polem bomo lahko rekli, da nismo naredili nič
razen vzdrževanja cestne signalizacije in označb.

Ljudem, ki ne žive tukaj zdaj ne smemo dovoliti, da
odlofajo v imenu nate varnosti in upam, da jim ne bomo!
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